

Editorial: H-ArtHist becomes ArtHist.net

H-ArtHist Redaktion

[deutsche Fassung unten]

Dear readers,

As Peter Knupfer, Executive Director of the H-Net, has informed you yesterday, after 17 years of successful collaboration with H-Net, H-ArtHist will soon set out on new paths. The governing association ArtHist e.V. has recently joined the association "Clio-online – Gateway for Historical Scholarship e.V." This new cooperation entails a renaming of the mailing list (ArtHist.net) and a migration to a different listserv, which will distribute our messages to you in the future. We will be working on the technical implementation during the summer break.

In order to migrate to a different listserv, we will need to transfer your email address to Clio-online. If you disagree with this, please unsubscribe via our website until 6 August 2017 (<http://arthist.net/admin/>). A new subscription is possible at any time.

After the summer break, the distribution of ArtHist.net information and reviews will comply with the terms and conditions of Clio-online (<http://clio-online.de/agb>).

The good news is: apart from this, everything will remain the same. ArtHist.net is an international, non-commercial information and discussion network for art history. You will continue to receive our news as before, from editors working on a volunteer basis.

For a successful migration and maintenance of our website, we kindly ask for your support. If you have profited from H-ArtHist in the past and will be using ArtHist.net in the future, please consider donating for the maintenance and technical development of this platform. Even small amounts are of considerable help.

We are very grateful to the H-Net for the many years of support and fruitful collaboration,

Your (H-)ArtHist.net editorial board:

Carolin Behrmann // Livia Cárdenas // Lee Chichester// Rainer Donandt // Robert Felfe // Elisabeth Furtwängler // Hans Georg Hiller von Gaertringen // Steffen Haug // Caroline Heise // Elsje van Kessel // Franziska Klemstein // Constance Krüger // Franziska Lampe // Fabian Ludovico // Lisa Roemer // Stefanie Stallschus // Tim Urban // Philipp Zitzlsperger

DONATIONS

Verein Arhist e.V.

GLS Bank

Kontonr. / A/C No.: 110 30 88 900

BLZ / BIN: 430 609 67
IBAN: DE75430609671103088900
BIC: GENO DE M 1 GLS

####

Liebe Leserinnen und Leser,

wie Peter Knupfer, Executive Director des H-Nets, Sie gestern bereits informiert hat, geht H-ArtHist nach knapp 17 Jahren der Zusammenarbeit mit dem H-Net neue Wege. Der Trägerverein ArtHist e.V. ist seit kurzem Mitglied im Verein von „Clio online – Historisches Fachinformationssystem e.V.“, Träger von Clio online – Fachportal für Geschichtswissenschaften. Diese Kooperation wird verbunden sein mit einem neuen Namen der Mailingliste (ArtHist.net) und dem Wechsel des List-servers, der unsere Nachrichten zu Ihnen bringt. Während der Sommerpause arbeiten wir an der technischen Umsetzung.

Die Umstellung auf den neuen Listserver macht die Weitergabe Ihrer E-Mail-Adresse an Clio online notwendig. Wenn Sie dies nicht wünschen, melden Sie sich bitte bis zum 6. August 2017 über unsere Website (<http://arthist.net/admin/>) von H-ArtHist ab. Eine Neuanmeldung ist jederzeit möglich.

Der Versand unserer Informationen und Besprechungen erfolgt dann nach der Sommerpause gemäß den AGB von Clio online (<http://clio-online.de/agb>).

Darüber hinaus wird sich für Sie, liebe Leserinnen und Leser, nichts ändern. ArtHist.net ist ein internationales und nicht-kommerzielles Fachforum der Kunstgeschichte. Sie erhalten unsere Nachrichten in bewährter Weise und nach wie vor arbeiten alle Redakteurinnen und Redakteure von Art-Hist.net ehrenamtlich.

Für die nun anstehende Migration und die technische Betreuung der Website möchten wir Sie um Ihre Unterstützung und Mithilfe bitten. Wenn Sie H-ArtHist regelmäßig genutzt haben und auch Art-Hist.net weiterhin nutzen, dann spenden Sie für den Erhalt und die technische Weiterentwicklung. Auch kleine Beiträge helfen.

Wir sind dem H-Net für die langjährige Unterstützung und Zusammenarbeit sehr dankbar.

Ihre (H-)ArtHist.net Redaktion:

Carolin Behrmann // Livia Cárdenas // Lee Chichester// Rainer Donandt // Robert Felfe // Elisabeth Furtwängler // Hans Georg Hiller von Gaertringen // Steffen Haug // Caroline Heise // Elsje van Kessel // Franziska Klemstein // Constance Krüger // Franziska Lampe // Fabian Ludovico // Lisa Roemer // Stefanie Stallschus // Tim Urban // Philipp Zitzlsperger

SPENDEN

Verein Arhist e.V.

GLS Bank

Kontonr. / A/C No.: 110 30 88 900

BLZ / BIN: 430 609 67

IBAN: DE75430609671103088900

BIC: GENO DE M 1 GLS

Quellennachweis:

Editorial: H-ArtHist becomes ArtHist.net. In: ArtHist.net, 22.07.2017. Letzter Zugriff 20.12.2025.

<<https://arthist.net/archive/16075>>.